
SPF    159      Hässleholm 

 

Protokoll  27     

Sammanträdesdag     2018-06-04 

 

Ordinarie styrelsesammanträde på Senioren Hässleholm. 

 

Närvarande:     Hans Danielsson. 

                          Eva Andersson 

                          Krister Persson 

                          Anita Berg 

                          Bengt Olsson 

                          Hem Mathiasson 

 

1.  Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna 

 

2.  Dagordningen godkänns 

 

3.  Justering av protokoll  7/5  2018 bordlagt till nästa möte 

 

4.  Till Justering av dagens protokoll väljs Anita Berg 

 
5.  

 

 Ordförande informerar: 
 

Hans rapporterar om mötet med Göingekretsen, och om det beslut som 
fattades: Att Göingekretsen läggs ned. Dock finns fortfarande en vilja att 
träffas, och evt. Ordna aktiviteter mellan dom olika avdelningar, över 
kommungränserna. Eventuell återbetalning av medel som avd. 159 har 
betalat till Göingekretsen kommer när allt är klart. 
 



Hans har pratat med körledaren (Joachim) om ekonomin, och att den är 
lite besvärlig, men dock menar styrelsen att Joachim är värd pengarna. 
Hans och Inga Lill Hall har haft ett möte med Mats på vuxenskolan och 
han är positiv till tolkningen att träningstillfällen räknas som framträden, 
vilket eventuellt kan rendera lite mera bidrag.    
Inom kören kommer det att diskuteras en mindra avgiftshöjning, så om 
alla goda viljor arbetar tillsammans kommer allt att bli bra. 
 
Hans informera om bridge. Han har fått förfrågan om att ordna en större 
tävling. Hans har kontaktat Ulf Råvik som menar att det är möjligt för 
max 44 par. Hans fortsätter att forska i saken. 
 

6.  Val Event den 23/8 kommer att genomföras som planerat. SPF kommer 
att trycka upp 2000 reklamblad (flyers) att spridas bland allmänheten. 
Susanne Ivarsson kommer att hälla föredrag om friskt åldrande. 
SPF kören kommer att sjunga, där bjuds på fika. 
Våra politiker kommer att berätta vad dom vill göra för oss. 
Lena Råvik håller i den efterföljande frågestund.  Exakt program kommer. 
 
Senare i höst kommer det att ordnas ett Senior Event. 
Det kallas News 55 och kommer att äga rum på kulturhuset den 2/10. 
Peppe Eng och Marianne Rundström från TV kommer att medverka. 
Mera information följer. 
 

7. På denna punkt framkom inget speciellt utöver det som redan 
framkommit. 

 

8.  Vår kassör Kjell har varit på kurs. Och Hans passade på att hänga med. 
Det var en kurs om hur man jobbar som kassör i en förening. Kursen var 
mycket bra, och dom fick mycket bra information, som Hans 
sammanfattade på ett enkelt och bra sätt. 
 

9.  Övriga frågor fans inga. 
 

10.  Nästa styrelsemöte  HÖSTSTART blir den 3/9 2018 kl. 0900. 
 

11.  Ordförande avslutar mötet och önskar hela styrelsen en trevlig och fin 
sommar. 
 



Vid protokollet  Hem Mathiasson 
 
 
Hem Mathiasson                   Anita Berg              Hans Danielsson 
 
Vicesekreterare                      Justerare                Justerare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                            

                                                                                                                                                             


